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Protokół  

z posiedzenia Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej 

w dniu 21 maja 2018 r. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku.  

2. Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 14.03.2018 r.  

3. Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu (druk 

V/783). 

4. Wyznaczenie radnego do komisji oceniającej w konkursie „Odra – Rzeka  

Pozytywnej Energii”. 

5. Sprawy różne. 

 

Ad. 1. 

Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku. 

Przewodniczący Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pan Bronisław 

Karasek, otworzył posiedzenie Komisji, przywitał zebranych, przedstawił porządek 

posiedzenia i poddał go pod głosowanie    (ZA – 6, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0).  

 

Ad. 2. 

Zatwierdzenie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 14.03.2018 r. 

Przewodniczący Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pan Bronisław 

Karasek, zapytał, czy członkowie Komisji wnoszą uwagi do treści protokołu. Wobec 

braku uwag poddał go pod głosowanie    (ZA – 6, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0). 

 

Ad. 3. 

Opiniowanie projektu uchwały Sejmiku Województwa Śląskiego w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kędzierzyńsko-Kozielskiemu (druk V/783). 

Zastępca Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska, pani Ewa Owczarek-Nowak, 

powiedziała, że impreza rozpocznie się w Raciborzu, a skończy w Koźlu, gdzie będzie 

finał (16 – 17 czerwca). W przyszłym roku będzie jubileusz imprezy (20 lat), a w tym 

roku ze względu na Samorządowy Rok Odry zdecydowano się wesprzeć to wydarzenie, 

jest patronat marszałka i zapowiada się interesująco. 
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Członek Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pan Janusz Wita, wspomniał 

o swoim udziale w Konwencie Przewodniczących Sejmiku we Wrocławiu i o wycieczce 

po Odrze na łodzi solarnej. 

Przewodniczący Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pan Bronisław 

Karasek, wobec braku pytań poddał pod głosowanie omawiany projekt uchwały     

(ZA – 7, PRZECIW – 0, WSTRZYMAŁ SIĘ – 0). 

 

Ad. 4. 

Wyznaczenie radnego do komisji oceniającej w konkursie „Odra – Rzeka Pozytywnej 

Energii”. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska, pani Ewa Owczarek-Nowak, 

powiedziała, że konkurs plastyczny jest organizowany razem z Biblioteką Śląską i jest 

prośba, aby ktoś z państwa radnych zasiadł w komisji konkursowej. Zwycięzcy 

zaprezentują się na październikowej konferencji. 

Przewodniczący Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pan Bronisław 

Karasek, zwrócił uwagę, że pierwsze posiedzenie komisji planowane jest na 5 lipca. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska, pani Ewa Owczarek-Nowak, 

zapewniła, że ta data jest elastyczna, jeśli większości nie będzie pasować, będzie inna 

propozycja. 

Członek Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pan Tadeusz Gruszka, poprosił 

o wyjaśnienie, co będzie nagradzane – poster czy praca naukowa. 

Zastępca Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska, pani Ewa Owczarek-Nowak, 

wyjaśniła, że tylko poster – plakat. 

/Po krótkiej dyskusji do komisji konkursowej wskazano pp. Radnych Tadeusza Gruszkę 

i „rezerwowo” Małgorzatę Zarychtę-Surówkę./ 

 

Ad. 5. 

Sprawy różne.  

Przewodniczący Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej, pan Bronisław 

Karasek, poinformował o zaproszeniu na Forum Odrzańskie 29 maja w Bohuminie.   

/Zainteresowanie wyraził p. Radny Janusz Wita./ 

Pan Przewodniczący przedstawił także korespondencję, która wpłynęła do wiadomości 

członków Komisji, przypomniał o wyjazdowym posiedzeniu Komisji 22 czerwca 
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w Miasteczku Śląskim, a następnie wskutek wyczerpania porządku obrad zakończył 

posiedzenie Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej.  

 

 

 

 

 

 

Bronisław Karasek 

Przewodniczący 
Komisji Środowiska i Gospodarki Wodnej 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła  
Ewa Blondzik 


